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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  15η 

 

 

Της   6ης  Σεπτεμβρίου  2001 

 

Ημέρα  ΠΕΜΠΤΗ  και ώρα  21.00’ μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ : ΠΕΡΔΙΚΗΣ  ΖΗΣΗΣ                       

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος,  Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αργυριάδης Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος 

Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, Γκότσης Ηλίας, Ζαπάρα Μαίρη, Καϊδατζής Νικόλαος, 

Κωνσταντινίδου Ελένη, Μισυρλής Σπυρίδων,  Μπάρκας Αθανάσιος, Νέδος 

Νικόλαος,  Νυκτοπάτης  Αντώνιος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, 

Στρατουδάκης Στυλιανός, Συμεωνίδης Βασίλειος, Συμεωνίδης Δημήτριος, 

Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

  

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Εμμανουηλίδου Καίτη, 2) Καβακλιώτης Αντώνιος,   3) Κουρουζίδης Μηνάς,  4) 

Μπόγιογλου  Βάσω.  

  

 

Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης 50.100.000 δρχ. από το Υ.ΠΕ.Σ.Δ.Δ.Α. για 

την συντήρηση Σχολικών Κτιρίων.   

 

ΘΕΜΑ  3ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους 1.700.000 δρχ. και απόδοσή της 

στην 9η Σχολική Επιτροπή του 3ου Τ.Ε.Ε. Σερρών.                

 

ΘΕΜΑ  4ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους  400.000 δρχ. και απόδοσή της στα 

ολοήμερα Νηπιαγωγεία.   
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ΘΕΜΑ  5ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους 990.000 δρχ. και απόδοσή της στα 

ολοήμερα Δημοτικά Σχολεία.   

 

ΘΕΜΑ  6ο: Καταβολή δεδουλευμένων σε πρόσωπο που επιμελείται της 

καθαριότητας  του καταστήματος του Δ.Δ. Ελαιώνα. 

    

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση καταβολής οφειλής προς το Ι.Κ.Α. της πρώην Κοινότητας 

Οινούσας.   

 

ΘΕΜΑ  8ο: Έγκριση καταβολής επιδικασθέντων χρηματικών ποσών δυνάμει της 

υπ’ αριθμ. 397/ 1999 αποφάσεως του Ειρηνοδικείου Σερρών, εξαιτίας 

της απασχόλησης στο Δήμο άνευ του νομίμου εγγράφου τύπου.  

 

ΘΕΜΑ  9ο: Καταβολή ποσού 1.053.792 δρχ. Στον Κυριάκο Κουτσιώλη σύμφωνα 

με την αρ.  27/2001  απόφαση του Μονομελούς Πρωτοδικείου 

Σερρών.   

 

ΘΕΜΑ  10ο: Καταβολή διαφορών μισθολογίου σε δύο υπαλλήλους του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ  11ο:  Επιστροφή χρηματικού ποσού σε δημότισσα ως αχρεωστήτως 

εισπραχθέντος.  

 

ΘΕΜΑ  12ο:  Χορήγηση άδειας στάσιμου πωλητή πατάτας στη θέση Δορυλαίου, 

έναντι Κτηνιατρείου, σύμφωνα με την 905/1996 Α.Δ.Σ.   

 

ΘΕΜΑ 13ο : Εκδήλωση ενδιαφέροντος για το πρόγραμμα κοινοτικής δράσης « 

Νεολαία-Δράση».  

 

ΘΕΜΑ  14ο: Συμμετοχή του Δήμου στο Συνέδριο των εκλεγμένων γυναικών της 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης στη Σύρο.  

 

ΘΕΜΑ  15ο: Έκτακτη οικονομική επιχορήγηση του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας 

Φυσικού Περιβάλλοντος-Μουσείο Φυσικής», ποσού 5.000.000 δρχ.  

 

ΘΕΜΑ  16ο: Διατύπωση γνώμης για τον προϋπολογισμό οικονομικού έτους 2001 

του Ν.Π.   «Δημοτικό Αθλητικό Κέντρο-Κολυμβητήριο Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  17ο: Διατύπωση γνώμης για την τροποποίηση του Οργανισμού Εσωτερικής 

Υπηρεσίας της Δ.Ε.Υ.Α.Σ.   

 

ΘΕΜΑ  18ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου.   

 

ΘΕΜΑ  19ο: Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ  20ο: Τροποποίηση πρότασης ένταξης έργων του Δήμου στο ΕΠΤΑ.   
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ΘΕΜΑ  21ο: Σύσταση Επιτροπής Εισήγησης για Ανάθεση του προγράμματος 

«Παροχή υπηρεσιών χρηματοδότησης αξιοποίησης και εκμετάλλευσης 

ακινήτων του Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  22ο: Συγκρότηση Επιτροπής Αξιολόγησης της Μελέτης του έργου: 

«Μελέτες γεφυρών κοιλάδας Αγ. Αναργύρων Δήμου Σερρών 

(Τσέλιου,Νικομηδείας)».   

 

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Μίσθωση μηχανήματος διαγράμμισης».   

 

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης των έργων υποδομής του Πάρκιγκ μεγάλων 

οχημάτων.  

 

ΘΕΜΑ  25ο: Έγκριση μελετών για τον ηλεκτροφωτισμό του Δημοτικού Γηπέδου 

Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ  26ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας φωτοϊστών ηλεκτροφωτισμού για το 

δίκτυο πεζοδρόμων του κεντρικού ιστού της πόλης. 

 

ΘΕΜΑ  27ο: Ανάθεση μελέτης : «Αποτύπωση έκτασης προς πολεοδόμηση οικισμού 

Επταμύλων περιοχής Φουγάρο». 

 

ΘΕΜΑ  28ο: Προμήθεια μεταλλικών κάδων απορριμμάτων χωρητικότητας 1.100 lt  

προϋπολογισμού 8.000.000 δρχ. για τις ανάγκες της Δ/νσης 

Καθαριότητας –Πρασίνου του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ  29ο: Έγκριση πρακτικού αξιολόγησης για την ανάθεση εκπόνησης της 

μελέτης «Κέντρο Στήριξης Επιχειρήσεων». 

 

ΘΕΜΑ  30ο: Έγκριση πρακτικών της δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή 

δρόμων-ασφαλτοστρώσεις». 

 

ΘΕΜΑ  31ο: Έγκριση του 1ου  Α.Π.  του έργου: «Κατασκευή προστατευτικών προς 

άρση της επικινδυνότητας των βράχων της Ακρόπολης».  

 

ΘΕΜΑ  32ο: Έγκριση μελετών, Α.Π. κλπ. Δημοτικών έργων. 

 

ΘΕΜΑ  33ο: Ακύρωση διεξαχθείσης δημοπρασίας και έγκριση επαναδημοπράτησης 

του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού Γηπέδου Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ  34ο: Προγραμματισμός προσλήψεων για το έτος 2001. 

 

15η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2001 

 

 κ. Πρόεδρος: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ο κ. Δήμαρχος απουσιάζει στην 

Αθήνα για κάποιες συναντήσεις που είχε σε Υπουργεία και είναι καθ΄ οδόν από το 

αεροδρόμιο Θεσ/νίκης προς Σέρρες. Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης, πιθανόν να 

μας προλάβει.  
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Πριν από την ημερήσια διάταξη, το Προεδρείο ζητά την έγκριση από το Σώμα: 

- Για την αποδοχή χρηματοδότησης 41.500.000 δρχ. για την εκτέλεση του 

έργου: «Περιφερειακό δίκτυο δημοτικών σταθμών Κεντρικής Μακεδονίας». 

- Για την αποδοχή χρηματοδότησης 80.500.000 δρχ. για κάλυψη δαπανών 

Δημοτικών και Κοινοτικών χώρων άθλησης.  

- Για την αποδοχή χρηματοδότησης 46.000.000 δρχ. για τους Δημοτικούς 

Παιδικούς και Βρεφονηπιακούς Σταθμούς. Τα νομικά πρόσωπα που 

πρόσφατα ήρθαν στο Δήμο και αφορούν κάλυψη μισθοδοσίας και λοιπών 

λειτουργικών δαπανών.  

 

 

- Εγκρίνονται. 

 

 

κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, πληροφορηθήκαμε ότι 

αλλάξανε οι Αντιδήμαρχοι. Και δράττομαι της ευκαιρίας να συγχαρώ τον κ. 

Βαβαλέκα και τον κ. Συμεωνίδη Δημήτριο. Αλλά θα ήθελα να παρατηρήσω κ. 

Πρόεδρε, εκτός κι αν άλλαξε η νομοθεσία, ότι Αντιδήμαρχος δεν μπορεί να είναι και 

να έχει προεδρείο. Ο  κ. Συμεωνίδης Δημ., σήμερα είναι ο γραμματέας του 

Δημοτικού Συμβουλίου. Δεν ξέρω αν έχει παραιτηθεί.  

κ. Πρόεδρος: Θα υποβάλλει την παραίτήσή του ο κ. Συμεωνίδης Δημ. και 

μετά την παρέλευση 30 (τριάντα) ημερών, θα εκλέξουμε αμέσως γραμματέα από το 

υπόλοιπο Σώμα. Σήμερα είμαστε άνευ γραμματέως, για να μην αναθέσω το καθήκον 

στον νεώτερο Δημοτικό Σύμβουλο, τα καθήκοντα κατά τον Κώδικα μπορεί να 

εκτελεί και η ειδική γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου κα Μάρθα Ματζιάρη.  

Ενημερωτικά σας λέω, ότι αποσύρονται από τα πριν το 17ο θέμα  που αφορά την 

διατύπωση γνώμης από το Δ.Σ. για τον ΟΕΥ της ΔΕΥΑΣ, το 32ο θέμα, μια και μέχρι 

την Δευτέρα δεν είχαν έρθει οι ανάλογες εισηγήσεις περί μελετών, 

ανακεφαλαιωτικών  πινάκων, και λοιπών δημοτικών έργων.  

 κ. Αγγελίδης: Το 24ο θέμα; 

 κ. Πρόεδρος: Θα συζητηθεί.  

κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε,  κύριοι συνάδελφοι, κατ’ αρχήν θα ήθελα να 

ευχηθώ καλό χειμώνα και καλές συνεδριάσεις που θα είναι μέσα στην καινούργια 

σαιζόν. Δεν είναι εδώ η Πρόεδρος της ΔΕΠΚΑ, αλλά είναι ο Αντιπρόεδρος και 

απευθύνομαι σ’ αυτόν αυτή την στιγμή.  

Πριν από ενάμιση με δυο χρόνια, με τα προγράμματα Μαζικού Αθλητισμού της 

Γενικής Γραμματείας-τα ειδικά προγράμματα, αλλά και μερικές κοπέλες οι οποίες 

παίζανε κουκλοθέατρο σε ολοήμερα, εδώ και ενάμιση χρόνο δεν έχουν πληρωθεί. 

Έχω τα ονόματα στην διάθεσή σας. Κοπέλα, η οποία δούλεψε επί ένα χρόνο στο 

πρόγραμμα των ολοήμερων σχολείων, έχει να πάρει περίπου 900.000 δρχ. με 

1.000.000 δρχ. Οι υπόλοιπες Γυμνάστριες, είναι περίπου 8 με 10, δεν έχουν πάρει το 

25% που οφείλει η ΔΕΠΚΑ. Στις διάφορες κρούσεις που έχουν κάνει και στην 

Πρόεδρο-δεν ξέρω αν το έχετε αντιληφθεί κύριε Αντιπρόεδρε-, δεν βρίσκουν 

ανταπόκριση για να πληρωθούν. Τόσο η κοπέλα η οποία δούλεψε 1 χρόνο στα 

ολοήμερα, όσο και αυτές οι γυμνάστριες. Στην απέλπιδα προσπάθειά τους έψαξαν 

διάφορους  δρόμους  και  τελικά   και  έτυχε  να  πουν  και σε   μένα  που  είμαι   στην  
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Αντιπολίτευση, αν μπορώ, να βοηθήσω.  Τους υποσχέθηκα να φέρω το θέμα στο Δ.Σ. 

εκτός ημερήσιας διάταξης και σας παρακαλώ να επιληφθείτε του θέματος να 

πληρωθούν, γιατί δεν δούλευε και δεν δουλεύει κανένας τζάμπα. Είναι λογικό. Και 

επίσης, θα έλεγα να δεσμευτείτε γι’ αυτό το πράγμα, να πληρωθούν οι κοπέλες αυτές, 

γιατί άλλες είναι παντρεμένες κι έχουν οικονομικό πρόβλημα και περιμένουν έστω 

αυτά τα λίγα λεφτά να τα πάρουν για να μπορέσουν να αντεπεξέλθουν στα έξοδα που 

αντιμετωπίζουν.  

 κ. Πρόεδρος: Ευχαριστώ, η κα Πρόεδρος  της ΔΕΠΚΑ απουσιάζει και θα το 

αποδεχθούν οι συνάδελφοι οι οποίου είναι μέλη του Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης. 

 κ. Γκότσης: Εγώ θα έλεγα, ας κοπούν δυο εκδηλώσεις, να μην πάρουν 2-3 

επιμορφωτές, για να μπορέσουν να πληρώσουν αυτές. Θέλω να πω, αντιμετωπίστε το 

θετικά. 

 κ. Πρόεδρος: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, να καλωσορίσουμε στην 

αίθουσα του Δ.Σ. τον πρώην Υπουργό και Βουλευτή κ. Άγγελο Αγγελούση, που για 

μια ακόμη φορά παρίσταται στη συνεδρίαση του Σώματος, εξακολουθώντας να 

ενδιαφέρεται για τα κοινά.  

 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης 50.100.000 δρχ. από το Υ.ΠΕ.Σ.Δ.Δ.Α. για 

την συντήρηση Σχολικών Κτιρίων.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  3ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους 1.700.000 δρχ. και απόδοσή της 

στην 9η Σχολική Επιτροπή του 3ου Τ.Ε.Ε. Σερρών.                

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  4ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους  400.000 δρχ. και απόδοσή της στα 

ολοήμερα Νηπιαγωγεία.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  5ο: Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους 990.000 δρχ. και απόδοσή της στα 

ολοήμερα Δημοτικά Σχολεία.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Καταβολή δεδουλευμένων σε πρόσωπο που επιμελείται της 

καθαριότητας  του καταστήματος του Δ.Δ. Ελαιώνα. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για μια κυρία, η οποία προσφέρει υπηρεσίες στο 

κοινοτικό ιατρείο στον Ελαιώνα, στον αύλειο χώρο. Πρόκειται για μα ετήσια δαπάνη 

150.000 δρχ. μαζί με 8% φόρο μισθωτών υπηρεσιών, σύνολο 162.000 δρχ. Θεωρούμε 

την δαπάνη ως  καλώς γενόμενη και εγκρίνουμε και την συνέχιση αυτής της 

απασχόλησης και για το έτος που διανύουμε.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση καταβολής οφειλής προς το Ι.Κ.Α. της πρώην Κοινότητας 

Οινούσας.   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η δαπάνη προέκυψε μετά από έλεγχο των σχετικών υπηρεσιών 

του Ι.Κ.Α. Βγαίνει κάποια  διαφορά περί τις 67.000 δρχ. και πρέπει να τις 

αποδώσουμε.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ  8ο: Έγκριση καταβολής επιδικασθέντων χρηματικών ποσών δυνάμει της 

υπ’ αριθμ. 397/ 1999 αποφάσεως του Ειρηνοδικείου Σερρών, εξαιτίας 

της απασχόλησης στο Δήμο άνευ του νομίμου εγγράφου τύπου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  9ο: Καταβολή ποσού 1.053.792 δρχ. στον Κυριάκο Κουτσιώλη σύμφωνα 

με την αρ.  27/2001  απόφαση του Μονομελούς Πρωτοδικείου 

Σερρών.   
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 κ. Πρόεδρος: Μετά από απόφαση της Δ.Ε. να μην ασκηθεί η έφεση, να 

καταβληθεί κατόπιν συμβιβασμού σε εργασθέντες του Δήμου κάποιο χρηματικό ποσό 

μετά από απόφαση του Μ.Π.Σ. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ  10ο: Καταβολή διαφορών μισθολογίου σε δύο υπαλλήλους του Δήμου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ  11ο:  Επιστροφή χρηματικού ποσού σε δημότισσα ως αχρεωστήτως 

εισπραχθέντος.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για ποσό περί τις 84.000 δρχ., γιατί μετά από 

εγκύκλιο του ΥΠΕΧΩΔΕ που γνωστοποιήθηκε στο Δήμο Σερρών, οι ιδιοκτήτες 

ακινήτων σε πυκνοδομημένες περιοχές προ του 1923 δεν είναι υποχρεωμένοι να 

πληρώσουν εισφορά σε γη. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  12ο:  Χορήγηση άδειας στάσιμου πωλητή πατάτας στη θέση Δορυλαίου, 

έναντι Κτηνιατρείου, σύμφωνα με την 905/1996 Α.Δ.Σ.   

 

 

 κ. Βέρρος:  Κύριε Πρόεδρε, επειδή εκεί είναι κλειστή η θέση και το βράδυ 

και το πρόβλημα του παρκαρίσματος είναι πρωτόγνωρο εκεί, επειδή την ξέρω την 

θέση, μήπως δεν πρέπει να την δώσουμε;  

 κ. Πρόεδρος: Το Δ.Σ. όμως κύριε Συνάδελφε, την συγκεκριμένη θέση την 

είχε καθορίσει με απόφασή του, η οποία και έχει εγκριθεί. Κατά συνέπεια, δεν 

θεωρείται ότι εκεί είναι χώρος στάθμευσης, εκείνα τα 2 έως 4 τ.μ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο : Εκδήλωση ενδιαφέροντος για το πρόγραμμα κοινοτικής δράσης 

«Νεολαία-Δράση».  
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 κ. Πρόεδρος: Αφορά ουσιαστικά όχι μόνο τον Δήμο, αλλά και τους 

διάφορους πολιτιστικούς συλλόγους που κάνουν ανταλλαγές είτε αμοιβαία είτε όχι, 

με ανάλογους συλλόγους του εξωτερικού. Οι εντασσόμενοι σ’ αυτό το πρόγραμμα, 

θα έχουν μια επιδότηση κάποιων ΕΥΡΩ κατά άτομο κι αν πηγαίνουν σαν ομάδα, θα 

έχουν εξτρά 1.000 ΕΥΡΩ επιδότηση.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

  

 

ΘΕΜΑ  14ο: Συμμετοχή του Δήμου στο Συνέδριο των εκλεγμένων γυναικών της 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης στη Σύρο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  15ο: Έκτακτη οικονομική επιχορήγηση του Ν.Π. «Κέντρο Προστασίας 

Φυσικού Περιβάλλοντος-Μουσείο Φυσικής», ποσού 5.000.000 δρχ.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Τα χρήματα αυτά τα ζητάει το Νομικό Πρόσωπο, ώστε να 

αποπερατωθούν όλες οι εργασίες και να είναι έτοιμο να λειτουργήσει το Μουσείο της 

Φυσικής Ιστορίας. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  16ο: Διατύπωση γνώμης για τον προϋπολογισμό οικονομικού έτους 2001 

του Ν.Π.   «Δημοτικό Αθλητικό Κέντρο-Κολυμβητήριο Σερρών».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  17ο: Διατύπωση γνώμης για την τροποποίηση του Οργανισμού Εσωτερικής 

Υπηρεσίας της Δ.Ε.Υ.Α.Σ.   

 

 

 - Αναβάλλεται. Θα συζητηθεί όταν θα είναι έτοιμο το οριστικό σχέδιο. 

 

 

ΘΕΜΑ  18ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου.   
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  19ο: Έγκριση-ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  20ο: Τροποποίηση πρότασης ένταξης έργων του Δήμου στο ΕΠΤΑ.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  21ο: Σύσταση Επιτροπής Εισήγησης για Ανάθεση του προγράμματος 

«Παροχή υπηρεσιών χρηματοδότησης αξιοποίησης και εκμετάλλευσης 

ακινήτων του Δήμου Σερρών».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η πρόταση που κατέθεσε η υπηρεσία είναι, η επιτροπή να είναι 

9/μελής, να αποτελείται από τέσσερις (4) Δημοτικούς Συμβούλους, ένα (1) εκπ/πο 

του ΤΕΕ, ένα (1) εκπ/πο του Οικονομικού Επιμελητηρίου, ένα (1) εκπ/πο του 

Εμπορικού και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου και δύο (2) υπαλλήλους του Δήμου. 

Όσον αφορά τους εκπ/πους του Δ.Σ., προτείνεται ο Αντιδήμαρχος κ. Τερζόπουλος, ο 

Πρόεδρος τους Κ.Α.Δ.Ε. κ. Στρατουδάκης, ο κ. Καϊδατζής και ο κ. Ιωάννης Βλάχος 

από την Αντιπολίτευση. Αναπληρωτές ορίζονται : ο κ. Συμεωνίδης Δημήτριος, ο κ. 

Βαβαλέκας, ο κ. Αργυριάδης και ο κ. Μπάρκας από την Αντιπολίτευση. 

 

  

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  22ο: Συγκρότηση Επιτροπής Αξιολόγησης της Μελέτης του έργου: 

«Μελέτες γεφυρών κοιλάδας Αγ. Αναργύρων Δήμου Σερρών 

(Τσέλιου,Νικομηδείας)».   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Τι προτείνετε; Τριμελή ή πενταμελή επιτροπή; Εντάξει, 

πενταμελή. Υποδείξτε ένα πρόσωπο από την Αντιπολίτευση.               

 κ. Βλάχος Ι.:  Την κα Ζαπάρα.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

9 



 

 

ΘΕΜΑ  23ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Μίσθωση μηχανήματος διαγράμμισης».   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Υποθέτω ότι θα προτείνετε την αγορά καινούργιου 

μηχανήματος. Με τον πρ/σμό του επομένου έτους, να κατατεθεί από την υπηρεσία 

και να χρεωθεί στις υπηρεσίες του Δήμου, και όχι στην καθαριότητα. 

 κ. Βλάχος Ι.: Και κάτι άλλο. Το χρώμα το οποίο αγοράζουμε, ας είναι και 

ακριβότερο κατά 400, 500 δραχμές. Αλλά να είναι καλύτερο και να διαρκεί 

περισσότερο. Αυτό με το οποίο προσπαθούμε να κάνουμε σήμερα διαγραμμίσεις, 

εξαφανίζεται αμέσως. 

 κ. Πρόεδρος: Αυτά, ας τα ελέγξει η επιτροπή προμηθειών. Την ποιότητα του 

υλικού που αγοράζουμε.  

 κ. Τερζόπουλος: Ήδη ο αρμόδιος υπάλληλος, έχει πάθει εγκαύματα.  

 κ. Βλάχος Ι.: Το ξέρω αυτό, αλλά για το χρώμα λέω που δεν είναι καλής 

ποιότητας.  

 κ. Σωτηριάδης: Μια ερώτηση θέλω να κάνω. Υπάρχει προγραμματισμός, ή ο 

συγκεκριμένος υπάλληλος πάει από μόνος του και κάνει τις προμήθειες;  

 κ. Τερζόπουλος: Υπάρχει από το Τμήμα του κ. Παπαδίκη, προγραμματισμός. 

Το γνωρίζω το θέμα σας κ. Σωτηριάδη.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  24ο: Έγκριση μελέτης των έργων υποδομής του Πάρκιγκ μεγάλων 

οχημάτων.  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Πρόκειται για την είσοδο, παραμονή και φύλαξη του πάρκινγκ, 

για ράμπες  μικροεπεμβάσεων και συντήρησης μεγάλων οχημάτων, για ανόρυξη 

γεώτρησης με Φ100 και για τον απαραίτητο εξοπλισμό άντλησης και αποθήκευσης 

του νερού.  

 κ. Βλάχος Ι.: Πότε προβλέπεται να έρθει στο Δ.Σ. το θέμα για να 

συζητήσουμε, προκειμένου να αποφασίσει για την διαχείρισή του όταν θα έρθει στην 

τελική μορφή; Και τι να συζητήσουμε σε όλα αυτά; Μια ενημέρωση κ. Τερζόπουλε! 

Διότι αποφασίζουμε, για κάτι που εσείς προαποφασίσατε, σε μια άτυπη συνεδρίαση 

που φαίνεται. Διότι, όπως θυμάμαι, σε μια πρόσκληση που πολύ σωστά κάνατε, μας 

καλέσατε  για  να  δούμε  πως  θα  γίνει  η  διαχείριση  αυτού  του  πάρκινγκ   βαρέων  

οχημάτων.  Και βλέπω, ότι αποφασίστηκε να γίνουν έργα πολλών εκατομμυρίων. 

Σωστό! Αλλά πότε θα συζητήσουμε εδώ το θέμα;  

 κ. Τερζόπουλος: Να απαντήσω. Κατ’ αρχάς, γι΄ αυτό το θέμα που έχει 

εισαχθεί. Εκτός από τον οικίσκο, υπάρχει προοπτική από τα υπόλοιπα έργα μέχρι τα 

20.000.000 δρχ. εφόσον ότι στοιχίσει ο οικίσκος θα είναι δικής μας κατασκευής από 

την υπηρεσία, να ενταχθούν μέσα στην χρηματοδότηση του αναπτυξιακού νόμου. Τα 

έργα της υποδομής που προβλέπονται. Προκειμένου ο Δήμος να μην έχει 

επιβάρυνση. 
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Όσον αφορά για την δρομολόγηση του θέματος, έχουν αλλεπάλληλες  συσκέψεις με 

τους φορείς, μπορώ να πω ότι βρίσκεται σε πολύ ώριμη θέση το θέμα από την πλευρά 

τους. Την Τετάρτη έχουμε νομίζω την τελευταία σύσκεψη με κάποιες προτάσεις για 

το καταστατικό και αμέσως θα έρθει το θέμα στο Δ.Σ. να εγκριθεί πια, εάν 

συμφωνούμε να ιδρύσουμε ένα φορέα με την συμμετοχή του Δήμου, προκειμένου 

αυτός ο φορέας να εκμεταλλευτεί το πάρκινγκ με τις όποιες δραστηριότητες 

προβλέπονται. Οι οποίες είναι, λιπαντήρια, πλυντήρια, ΚΤΕΟ και αποθηκευτικούς 

χώρους.  

 κ. Αναστασιάδης: Τι χωρητικότητα θα έχει;  

 κ. Τερζόπουλος: 180 οχήματα. Υπάρχει και προοπτική επέκτασης. Έχει μια 

δαπάνη τουλάχιστον 170.000.000 δραχμών.  

 

  

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  25ο: Έγκριση μελετών για τον ηλεκτροφωτισμό του Δημοτικού Γηπέδου 

Σερρών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Αφορά φωτοτεχνική μελέτη, μελέτη ηλεκτρολογικών 

εγκαταστάσεων – ηλεκτροφωτισμού, εφαρμογής και τευχών δημοπράτησης για να 

δημοπρατηθεί και υποσταθμός ηλεκτροφωτισμού του δημοτικού γηπέδου που θα 

γίνει μαζί με την ΔΕΗ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  26ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας φωτοϊστών ηλεκτροφωτισμού για το 

δίκτυο πεζοδρόμων του κεντρικού ιστού της πόλης. 

 

 

 κ. Γκότσης: Αφορά τον πεζόδρομο του ΜΠΟΕΜ;  

 κ. Τερζόπουλος: Όχι, είναι γι’ αυτούς που κατασκευάζονται τώρα.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  27ο: Ανάθεση μελέτης : «Αποτύπωση έκτασης προς πολεοδόμηση οικισμού 

Επταμύλων περιοχής Φουγάρο». 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Στην περιοχή που είναι απέναντι και πίσω από το παλιό 

δημοτικό γήπεδο.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  28ο: Προμήθεια μεταλλικών κάδων απορριμμάτων χωρητικότητας 1.100 lt  

προϋπολογισμού 8.000.000 δρχ. για τις ανάγκες της Δ/νσης 

Καθαριότητας –Πρασίνου του Δήμου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  29ο: Έγκριση πρακτικού αξιολόγησης για την ανάθεση εκπόνησης της 

μελέτης «Κέντρο Στήριξης Επιχειρήσεων». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

  

ΘΕΜΑ  30ο: Έγκριση πρακτικών της δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή 

δρόμων-ασφαλτοστρώσεις». 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Έγινε διαγωνισμός από την Δ.Ε.. Ανάδοχος αναδείχθηκε ο κ. 

Αθανάσιος Αβραμίδης, με έκπτωση 38,010%.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  31ο: Έγκριση του 1ου  Α.Π.  του έργου: «Κατασκευή προστατευτικών προς 

άρση της επικινδυνότητας των βράχων της Ακρόπολης».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Με τον Α.Π. φθάνουμε στο ύψος της συμβατικής δαπάνης. Δεν 

έχουμε υπέρβαση. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  32ο: Έγκριση μελετών, Α.Π. κλπ. Δημοτικών έργων. 

 

 

 - Αποσύρεται.  
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ΘΕΜΑ  33ο: Ακύρωση διεξαχθείσης δημοπρασίας και έγκριση επαναδημοπράτησης 

του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού Γηπέδου Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  34ο: Προγραμματισμός προσλήψεων για το έτος 2001. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Μέχρι και σήμερα αργά το μεσημέρι, δεν υπήρχε η σχετική 

εισήγηση. Αφορά το προγραμματισμό των προσλήψεων του καθενός Δήμου και του 

Δήμου Σερρών, σύμφωνα με τις οδηγίες του Υπ. Εσωτερικών, ούτως ώστε μέχρι τις 

15 Σεπτεμβρίου να φθάσει στο Υπ. Εσωτερικών ώστε να γίνουν όσες εγκρίσεις 

γίνουν έγκαιρα, για κάλυψη των κενών οργανικών θέσεων. Η κάλυψη του εποχικού 

προσωπικού προβλέπεται από τις οργανικές θέσεις. Η κάλυψη των θέσεων 

συμβάσεων έργου που έχουν  γίνει με αποφάσεις του Δ.Σ. Αν θέλετε να κάνω μια 

ανάγνωση των κενών οργανικών  θέσεων, που έχουμε και  ζητάμε  από το Υπουργείο. 

Έχουμε απαλείψει τις θέσεις που ήδη στο τρέχον έτος μέσω του ΑΣΕΠ έχουν 

προκηρυχθεί, άσχετα αν ακόμη δεν έχουν επιλεγεί και δεν έχουν αναλάβει υπηρεσία 

οι νέοι αυτοί εργαζόμενοι.  

 κ. Σίγκας: Πότε τελειώνει αυτή η διαδικασία;  

 κ. Πρόεδρος: Τις στέλνουμε μέχρι 15 Σεπτεμβρίου και από κει και πέρα το 

Υπ. Εσωτερικών όσες θέσεις θα εγκρίνει, θα τις δώσει στο ΑΣΕΠ να τις προκηρύξει 

με ΦΕΚ. Να αναφέρω τις θέσεις: 

- μία (1) θέση του κλάδου Περιβαλλοντολόγου   

- μία (1) θέση του κλάδου ΤΕ17 Λογιστών 

- ένδεκα (11) θέσεις του κλάδου ΔΕ Ειδικού Προσωπικού για την Ειδική 

Υπηρεσία 

- δύο (2) θέσεις του κλάδου ΔΕ Ηλεκτρολόγων 

- μία (1) θέση του κλάδου ΔΕ Τεχνιτών (ελαιοχρωματιστή) 

- τέσσερις (4) θέσεις του κλάδου ΔΕ Δενδροκηπουρών 

- είκοσι (20) θέσεις του κλάδου ΥΕ Προσωπικού Καθ/τας 

- έξι (6) εργάτες έργων 

- τρεις (3) φύλακες αμαξοστασίου 

- τρεις (3) εργάτες του αθλητικού πάρκου Ομονοίας 

- έναν (1) εργάτη του αθλητικού πάρκου Αεροδρομίου  

- επτά (7) εργάτες Πρασίνου και, 

- οκτώ (8) εργάτες Νεκροταφείων. 

Αυτές είναι οι κενές θέσεις που έχουμε σήμερα στο οργανόγραμμα του Δήμου 

και δεν έχει προκηρυχθεί καμία απ’ αυτές, μέχρι σήμερα.  

Επιπλέον, μέσα στο οργανόγραμμα αυτό προβλέπονται και οι θέσεις εποχικού 

προσωπικού που είναι ποσοστιαίες επί του συνολικού αριθμού. Όσον δε για τις θέσεις 

με μίσθωση έργου, έχουμε τις θέσεις Κτηνιάτρων για το Κυνοκομείο, για φύλαξη 

στον Αγ. Αθανάσιο, στον ΟΒΑ-ΤΣΕΣΜΕ. Αυτά θα ζητήσουμε από το Υπουργείο να 

εγκρίνει.   
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 - Εγκρίνονται.  

 

 

 Το λόγο θα πάρει ο πρώην Υπουργός και Βουλευτής που παρίσταται στην 

συνεδρίαση κ. Άγγελος Αγγελούσης. 

 

 κ. Άγγελος Αγγελούσης: Απ΄ ότι παρακολουθώ, διότι μου δίδεται η ευκαιρία 

και σε άλλους Δήμους στους οποίους είμαι επίτιμος δημότης να παρακολουθώ 

συνεδριάσεις, πάντοτε συνεδριάζετε  και αποφασίζετε  κατά τον δυνατότερο 

δημοκρατικό τρόπο, που μπορεί να υπάρξει στην σύγχρονο Ελλάδα. Επομένως, όλοι 

οι πολίτες των Σερρών και οι δημότες, είναι υποχρεωμένοι να εκφράζουν αυτές τις 

ευχαριστίες και να σας δίνουν κουράγιο για περαιτέρω δυνάμεις, προς επιτυχία  του 

επιδιωκομένου σκοπού λόγω των αξιωμάτων σας. Είναι δε υποχρέωση των πολιτών, 

να αναγνωρίζουν το έργο σας και να μην μεμψιμοιρούν όταν δεν επιτυγχάνονται οι 

ιδιοτελείς σκοποί τους. Επίσης, είναι χρέος όλων να αναγνωρίζουν το έργο αυτών οι 

οποίοι κουράζονται για να προσφέρουν στο κοινωνικό σύνολο και στους 

συνανθρώπους τους, όπως ακριβώς κάνετε εσείς τώρα. Δεν υπάρχει στα Δημοτικά 

Συμβούλια κατ’ εμέ πολιτική τοποθέτηση. Όλοι αγωνίζονται για τον ίδιο σκοπό. Για 

το καλό των πολιτών και της κοινωνίας, την οποία εκπροσωπούν. Και έχω την 

ακράδαντο πεποίθηση σχηματίσει από τα πενήντα χρόνια της δημόσιας ζωής μου, ότι 

όλα τα κόμματα ανεξαιρέτως επιθυμούν κάποιο καλό να προσφέρουν στον τόπο τους. 

Και το κάνουν για δύο σκοπούς: ας πούμε πρώτον, για να προσφέρουν σ’ αυτούς τους 

οποίους εκπροσωπούν και δεύτερον, για να επανεκλεγούν. Είναι ας πούμε ο ευγενής 

ιδιοτελής σκοπός. Επίσης, θα πρέπει να έχουν υπόψη και οι πολίτες και οι άρχοντες 

το Ευαγγέλιο  της Δημοκρατίας, δηλαδή εκείνο το οποίο  εξεφώνησε ο Μέγας 

Περικλής <Τον Επιτάφιο>. «Τιμή και δόξα δεν ανήκει μόνο στους τιμωμένους, αλλά 

και εις τους τιμώντες, οι οποίοι αναγνωρίζουν το έργο των τιμωμένων». Και έχει 

σημασία το γεγονός αυτό, γιατί οπωσδήποτε κάποτε θα απέλθουν όσοι είναι ζώντες. 

Διότι κοινή μοίρα των ανθρώπων είναι ο θάνατος. Όπως όμως και κοινή αξίωση 

είναι, η αναγνώριση αυτών των ανθρώπων, οι οποίοι ανιδιοτελώς προσφέρουν εις το 

σύνολον της κοινωνίας. Γι’ αυτό λοιπόν, ήρθα να σας ευχαριστήσω και νομίζω ότι 

απεικονίζω αυτή την στιγμή την εικόνα να εκφράζω την σκέψη όλων των υγιώς 

σκεπτομένων πολιτών, αυτών των οποίων σκέπτονται σωστά και δεν παρασύρονται 

από μίση και πάθη. Και σας ευχαριστούμε, διότι το έργο σας είναι και σοβαρότατο, 

αλλά και αποδοτικό ήταν τα τελευταία αυτά χρόνια. Και οφείλουμε να το 

αναγνωρίσουμε. Επίσης, η συνεργασία σας ανεξάρτητα εις ποια μερίδα έκαστος 

ανήκει, ήταν η πρέπουσα. Η κατ΄ εξοχήν δημοκρατική. Τόσο ας το πούμε, ως μερίδα 

κυβερνώσα. Αλλά και  ως  αντιπολιτευομένη,  ήσασταν κύριοι  αξιοπρεπείς και  άξιοι  

πάσης ευγνωμοσύνης. Το πιστεύω αυτό και  να είστε απολύτως βέβαιοι ότι πιστεύουν 

και όλοι οι συμπολίτες μας, οι οποίοι μπορούν να κρίνουν τελείως αντικειμενικά, 

μακράν από μίση, πάθη ή και ιδιοτελείς ενδεχομένως σκοπούς. Και επειδή όλοι 

ήρθαμε και θα παρέρθουμε, όπως σας είπα κοινή μοίρα των ανθρώπων είναι ο 

θάνατος. Αλλά ο θάνατος δεν επέρχεται δια του φυσικού θανάτου, αλλά δια της 

λήθης. Όταν ξεχαστούν οι άνθρωποι πεθαίνουν. Όχι όταν πεθαίνουν όπως 

γνωρίζουμε φυσιολογικά. Γι’ αυτό λοιπόν, πέρσι τέτοιον καιρό περίπου, προσήλθα 

εδώ στο Δ.Σ. και είχα υποβάλει μια παράκληση. Ένα αίτημα. Το οποίο και έγινε 

αποδεκτό ομοφώνως.  
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Έκτοτε όμως, μέχρι και σήμερα, δεν υλοποιήθηκε. Δηλαδή, είχα παρακαλέσει, αν 

είναι δυνατόν, να δεχθεί ο Δήμος και να γίνεται ένα μνημόσυνο υπέρ των Δημοτικών 

Αρχόντων και των Κοινοβουλευτικών Αρχόντων, οι οποίοι δεν είναι μεταξύ μας. Και 

πρέπει να ξέρετε, ότι παρά του ότι βάλλεται ο σύγχρονος πολιτικός κόσμος, δεν 

βάλλεται δίκαια. Διότι όλοι αγωνίζονται καθένας με τον τρόπο του και τις ικανότητές 

του, για να αποδώσουν στην σύγχρονη κοινωνία. Και οι Βουλευτές μας, για να 

αποδώσουν και να ικανοποιήσουν τα αιτήματα τα δίκαια των συμπολιτών και γενικώς 

του Δήμου. Αλλά τους ξεχνούμε. Μέχρι σήμερα αγαπητοί μου κ.κ. Σύμβουλοι, κύριοι 

άρχοντες, έχουν περάσει από τις Σέρρες από το 1915 που απελευθερωθήκαμε και 

κάναμε τις πρώτες εκλογές, περίπου 118 βουλευτές, οι οποίοι δεν υπάρχουν σήμερα. 

Δεν ξέρουμε δυστυχώς, αν εσείς οι νέοι γνωρίζετε αυτούς τους βουλευτές. Δεν θα 

αναφέρω ονόματα για να μην ξεχάσω, εγώ τους ξέρω όλους από τα αρχεία της 

Βουλής και από αυτούς που τους έζησα από τότε που έπεισα τον εαυτό μου και 

άρχισα να πολιτεύομαι από φοιτητής. Αν τους ανέφερα και παρέλειπα κανέναν, ίσως 

να παρεξηγιόμουνα. Γι’ αυτό δεν θα τους αναφέρω. Αλλά δεν υπάρχει κανένας απ’ 

αυτούς που να πλούτισε από την πολιτική. Πολλοί αδίκως κατηγορούν τους 

βουλευτές και τους τεθνεώτας και τους παρόντες, ότι πλουτίζουν. Δεν λέω, ότι δεν 

υπάρχουν και τέτοιοι. Αλλά στις Σέρρες, δεν ξέρω εγώ κανέναν. Πολιτεύομαι από το 

1946, όταν και εξελέγην βουλευτής. Νέος με έναν ενθουσιασμό, λίγο αμέσως μετά 

την κατοχή, να μπορέσουμε να προσφέρουμε και συνεισφέρουμε σ’ αυτόν τον τόπο. 

Όλους από τότε και  μέχρι σήμερα, τους ξέχασαν. Και μπορώ να σας διαβεβαιώσω 

ότι από την πολιτική, κανένας δεν επλούτισε. Κανένας δεν ωφελήθηκε. Κανένας δεν 

έκανε περιουσία. Αντιθέτως μάλιστα, πολλοί είναι εκείνοι  οι οποίοι διέθεσαν την 

περιουσία τους που είχαν κληρονομήσει από τους πατεράδες τους. Γι’ αυτό λοιπόν, 

θα πρέπει να τιμούνται αυτοί οι άνθρωποι, διότι όλοι αυτοί είτε ως Δημοτικοί 

Άρχοντες, είτε ως Κοινοβουλευτικοί Άρχοντες, έθεσαν κάποιο λιθαράκι ώστε να 

δημιουργηθεί αφενός μεν η Ελλάδα της σήμερον,  αφετέρου δε η ωραία πόλης των 

Σερρών, η οποία είχε παραληφθεί από τους βουλευτάς οι οποίοι εξελέγοντο από το 

1915, από τους Δημάρχους και Δ.Σ. που ακόμη ήταν υπό τον τουρκικόν ζυγόν η 

πόλις. Και εδημιούργησαν αυτή την ωραία πόλιν που θεωρείται πράγματι μια από τις 

καλύτερες επαρχιακές πόλεις της Ελλάδος. Γι’ αυτό λοιπόν, ήθελα να σας 

παρακαλέσω να υλοποιηθεί η απόφασις η οποία είχε ληφθεί προ ενός έτους. Γνωρίζω 

ότι χρειάζονται κάποιες διατυπώσεις για να πάρει την σοβαρότητα που πρέπει να έχει 

μια τέτοια εκδήλωση. Αλλά κάποτε πρέπει να αρχίσουμε. Κάποτε πρέπει να τεθούν οι 

βάσεις για να αρχίσει και επειδή ξέρω ότι εσείς ως Σύμβουλοι είτε εις την μια μερίδα 

είτε εις την άλλη ανήκετε, διαπνέεστε από λίαν ισχυρά αποφασιστικότητα, ήρθα να 

σας παρακαλέσω : ξαναθυμηθείτε εκείνη την απόφαση της ολομελείας και λάβετε την 

απόφασιν αυτή. Να είστε δε απολύτως βέβαιοι ότι, εμείς η Ένωση των τέως 

Βουλευτών,  θα αναγνωρίσουμε ότι διαπνέεστε κι εσείς όπως κι εγώ από τα ίδια 

συναισθήματα, προς τους απελθόντες συναδέλφους μας και θα θελήσετε να τους 

τιμήσετε. Διότι, οι τιμώντες τους νεκρούς, τιμούν τους εαυτούς τους. Και μεις θα 

γίνουμε τέτοιοι. Και εμείς θα γίνουμε τεθνεότες κάποτε. Τουλάχιστον, να δώσουμε 

ένα δρόμο να μας θυμούνται οι επερχόμενοι ηγέτες. Διότι είναι τιμή να τιμούμε τους 

νεκρούς. Στην αρχαία εποχή, για την οποία όλοι σεμνιώμεθα και υπερηφανευόμεθα 

και όταν μιλούμε με άλλους Ευρωπαίους και λέμε «εσείς όταν η Ελλάδα ήταν στον 

κολοφώνα της δόξας της, εσείς ήσασταν ακόμα ανθρωποφάγοι».  
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Εκείνοι οι αρχαίοι Έλληνες για τους οποίους υπερηφανευόμεθα σήμερα, τιμούσαν 

τόσο τους νεκρούς, όσοι εξ’ υμών είστε φιλόλογοι και ιστορικοί και έχετε μελετήσει 

ιδιαιτέρως την ιστορία του τόπου, θα θυμάστε την εν Αργυνούσαις  Ναυμαχία που  

κατεδικάσθησαν εις θάνατος οι στρατηγοί  της Ναυμαχίας εκείνης, οι οποίοι δεν 

εφρόντισαν για την ανάλογον ταφήν των νεκρών. Γι’ αυτό λοιπόν, θα σας 

παρακαλέσω μέσα στην δικαιοδοσία με την αρμοδιότητά σας, ορίστε μια μέρα για να 

μπορέσουμε να πούμε κι εμείς στις οικογένειες, όσες επιζούν απ’ αυτούς τους 

ανθρώπους, αρχίζοντας από τον πρώτο βουλευτή των Σερρών, ο οποίος ανέλαβε 

ανώτατα αξιώματα, ο αείμνηστος Αργυρός, για τον οποίο νομίζω έχουμε υποχρέωση 

να κάνουμε και ιδιαιτέρα τελετή. Διότι δεν το ξέρουν οι πολλοί. Είναι ένας απ’ 

εκείνους οι οποίοι συνετέλεσαν τα μέρη αυτά να είναι Ελληνικά. Και δει ο Νομός 

Σερρών. Αυτό είναι άλλο θέμα, το οποίο ενδεχομένως θα μας δοθεί η ευκαιρία να 

κάνουμε μια ομιλία για να καταλάβει και να αισθανθεί ο Σερραίος πόσο υπερήφανος 

πρέπει να είναι για τους προγόνους του, οι οποίοι φρόντιζαν για το  κοινωνικό 

σύνολο και για την πόλη αυτή. Θα σας παρακαλέσω, να με συγχωρήσετε για την 

ενόχληση αυτή στην οποία σας υπέβαλα και να είστε απολύτως βέβαιοι, θα τιμήσει ο 

λαός όλος ιδιαιτέρως μια τέτοια πράξη. Οι τιμώντες τους νεκρούς, τιμούν τους 

εαυτούς τους.  Ευχαριστώ πάρα πολύ και σας εύχομαι καλή δύναμη.  

 κ. Πρόεδρος: Και το Δ.Σ. βέβαια, όπως είπε και ο κ. Υπουργός πριν, έχει 

πάρει την σχετική απόφαση. Μένει λοιπόν, η ευθύνη σε μας να την υλοποιήσουμε το 

συντομότερο δυνατόν. Ευχαριστούμε πολύ κ. Αγγελούση, που για μια ακόμη φορά 

βρεθήκατε στο Δημοτικό Συμβούλιό μας.  

 

 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

786 / 2001 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου στη Διαδημοτική Συνεργασία για την 

εκτέλεση του έργου: «Περιφερειακό δίκτυο Δημοτικών Σταθμών 

Κεντρικής Μακεδονίας».                  

   

787 / 2001 Αποδοχή χρηματοδότησης ποσού 80.500.000 δρχ. για κάλυψη 

δαπανών Δημοτικών και Κοινοτικών χώρων άθλησης αρ. 14 Ν. 

2880/2001.                       

 

788 / 2001 Ομοίως 46.000.000 δρχ.  και κατανομή αυτής στους Δημοτικούς 

Παιδικούς και Βρεφονηπιακούς Σταθμούς.   

 

789 / 2001 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος 

Οπορωλαχανοπωλείο του κ. Χατζίκου Γεωργίου.  

 

790 / 2001 Ομοίως του Πρατηρίου Γάλακτος και Ειδών Ζαχαροπλαστικής της 

Μαμάσογλου Παρασκευής.  

 

791 / 2001 Ομοίως του Καφενείου-Ψητοπωλείου του Κασαπίδη Βασιλείου.  

 

792 / 2001 Ομοίως του Καφενείου-Οβελιστηρίου του Τριανταφυλλίδη Σταύρου.  
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793 / 2001 Ομοίως του Κέντρου Διασκέδασης του κ. Κατσαμπάκη Μιχαήλ.  

 

794 / 2001 Ομοίως του Πρατηρίου Γάλακτος της κας Λεϊλεκτσόγλου Σουλτάνας.                  

 

795 / 2001 Ομοίως της Καφετέριας της κας Τσεπελίδου Σμαρώς.  

 

796 / 2001 Ομοίως Ψυχαγωγικών τεχνικών παιγνίων του κ.Δαμιανίδη Δαμιανού.  

 

797 / 2001 Ομοίως στην Καφετέρια της κας Σεβαστίδου Τατιάνας.  

 

798 / 2001 Ομοίως στην  Καφετέρια του κ. Κωνσταντινίδη Θεοδώρου.  

 

799 / 2001 Ομοίως Μουσικών Οργάνων στην  Καφετέρια με ηλεκτρ. Παίγνια των 

κ.κ. Γράμμου Δ. – Σίκα Γεωργίου.                                     

 

800 / 2001 Χορήγηση άδειας εγκατάστασης και λειτουργίας  θερινού 

Κινηματογράφου στον κ. Τζιάρα Αριστείδη.           

 

801 / 2001 Αποδοχή χρηματοδότησης ύψους 50.100.000 δρχ. προς συντήρηση 

Σχολικών Κτιρίων.                     

 

802 / 2001 Ομοίως ύψους 1.700.000 δρχ. και απόδοση αυτής στην 9η Σ.Ε.  

 

803 / 2001 Ομοίως ύψους 400.000 δρχ. και απόδοση αυτής στα ολοήμερα 

Νηπιαγωγεία.                           

 

804 / 2001 Ομοίως ύψους 990.000 δρχ. και απόδοση αυτής στα ολοήμερα 

Δημοτικά Σχολεία.                                  

 

805 / 2001 Έγκριση καταβολής δεδουλευμένων στην κυρία που επιμελείται της 

καθαριότητας του καταστήματος του Δ.Δ. Ελαιώνος.  

 

806 / 2001 Έγκριση καταβολής οφειλής προς το Ι.Κ.Α. ύψους 67.320 (οφειλή 

Δ.Δ. Οινούσας).                                   

 

807 / 2001 Έγκριση καταβολής επιδικασθέντων δυνάμει της αρ. 397/1999 αποφ. 

Ειρηνοδικείου Σερρών (Δόκας Χ. Πάλτσιος Β., Μακρής Αθ., Νταής 

Ι.).  

 

808 / 2001 Έγκριση καταβολής στον κ. Κουτσιώλη Κ. ποσού 940.223 δρχ. 

δυνάμει της αρ. 27/2001 απ. Μ.Π.Σ.                         

 

809 / 2001 Έγκριση καταβολής διαφορών μισθολογίου σε δύο (2) υπαλλήλους του 

Δήμου.                                             

 

810 / 2001 Έγκριση επιστροφής χρημάτων στην κα Μήτρακα Χρ. ως 

αχρεωστήτως εισπραχθέντων.                                                        
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811 / 2001 Έγκριση χορήγησης άδειας στασίμου πωλητή πατάτας στον κ. 

Τσαφαρίδη Στ. βάσει της αρ. 905/96 Α.Δ.Σ.                  

 

812 / 2001 Έγκριση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για το πρόγραμμα «ΝΕΟΛΑΙΑ-

ΔΡΑΣΗ».                                    

 

813 / 2001 Έγκριση συμμετοχής των γυναικών Δημοτικών Συμβούλων στο 6ο 

Πανελλήνιο Συνέδριο εκλεγμένων γυναικών Τ.Α. στη Σύρο, στις 5-7 

Οκτωβρίου 2001.  

 

814 / 2001 Έγκριση έκτακτης οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. «Κ.Π.Φ.Π. – 

Μ.Φ.Ι.».                                 

 

815 / 2001 Διατύπωση γνώμης επί του προϋπολογισμού του Ν.Π. «Δημοτικό 

Αθλητικό Κέντρο-Κολυμβητήριο Σερρών».                   

 

Πρ. 

15/1/ 2001 Αποσύρεται το 17ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.  

 

816 / 2001 Έγκριση δαπάνης αμοιβής επιτροπής του άρθρου 9 του Κ.Ν. 

2190/1920 για την εκτίμηση του άρ. 126 τεμαχίου στον Αγ. Ιωάννη.  

 

817 / 2001 Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των 

Υπηρεσιών του Δήμου.                             

 

818 / 2001 Ψήφιση εξειδικευμένων πιστώσεων για προμήθειες  και δαπάνες 

παρελθ. Έτους, που δεν συμπεριλήφθηκαν στον πίνακα οφειλών. 

 

819 / 2001 Έγκριση συνέχισης προμήθειας τροχόσπιτων για τους Τσιγγάνους της 

περιοχής Αεροδρομίου.                             

 

820 / 2001 Ενημέρωση επί της αρ. 19/2001 αποφ. Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Σ.».  

 

821 / 2001 Ομοίως επί των 4, 6, 7, 8, 9, 11, 12 και 13/2001 αποφ. Δ.Ε. 

«Δ.Ε.Ε.Κ.». 

 

822 / 2001 Ομοίως επί των 12, 11, 14, 15, 13, 16, 17, 10 και 18/2001 αποφ. της 

Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Σ.».                                

                

823 / 2001 Ομοίως επί των 68, 61, 70, 58, 62, 69, 64, 67, 63 και 51/2001 αποφ. 

Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Κ.Α.».                  

 

824 / 2001 Τροποποίηση πρότασης ένταξης έργων του Δήμου στο ΕΠΤΑ.  

 

825 / 2001 Σύσταση Επιτροπής Εισήγησης για Ανάθεση για αξιολόγηση των 

συμμετοχών στο πρόγραμμα «Παροχή υπηρεσιών χρηματοδότησης, 

αξιοποίησης και εκμετάλλευσης ακινήτων του Δήμου Σερρών».  
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826 / 2001 Συγκρότηση επιτροπής αξιολόγησης μελέτης: «Μελέτες γεφυρών 

κοιλάδας Αγ. Αναργύρων Δ. Σερρών».               

 

827 / 2001 Έγκριση μελέτης «Μίσθωση μηχ/τος διαγράμμισης». 

 

828 / 2001 Έγκριση μελέτης: «Πάρκινγκ Μεγάλων Οχημάτων».  

 

829 / 2001 Έγκριση μελέτης:«Φωτοτεχνική μελέτη ηλεκτροφωτισμού Δημοτικού 

Γηπέδου Σερρών».                            

 

830 / 2001 Ομοίως : «Μελέτη ηλ. Εγκαταστ. Ηλεκτροφωτισμού Δημοτικού 

Γηπέδου Σερρών».                            

 

831 / 2001 Ομοίως: «Μελέτη εφαρμογής και τευχών δημοπράτησης ηλεκτρ. 

Δημοτικού Γηπέδου Σερρών».                          

 

832 / 2001 Ομοίως: «Μελέτη υποσταθμού ΜΤ/ΧΤ ηλεκτροφ. Δημοτικού Γηπέδου 

Σερρών».                                 

 

833 / 2001 Ομοίως προμήθειας φωτοϊστών ηλεκτροφωτισμού.  

 

834 / 2001 Έγκριση ανάθεσης μελέτης: «Αποτύπωση έκτασης προς πολεοδόμηση 

οικισμού Επταμύλων περιοχής Φουγάρο».  

 

835 / 2001 Έγκριση μελέτης προμήθειας κάδων απορριμμάτων 1.100 lit.  

 

836 / 2001 Έγκριση πρακτικού αξιολόγησης για την ανάθεση εκπόνησης μελέτης: 

«Κέντρο Στήριξης επιχειρήσεων».                      

 

837 / 2001 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή δρόμων – 

Ασφαλτοστρώσεις».                       

 

838 / 2001 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Κατασκευή προστατευτικών προς 

άρση επικινδυνότητας των βράχων της Ακρόπολης». 

 

Πρ. 

15/2/ 2001 Αποσύρεται το 32ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.  

 

839 / 2001 Ακύρωση διεξαχθείσας δημοπρασίας και έγκριση επαναδημοπράτησης 

του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός  Δημοτικού Γηπέδου Σερρών».  

 

840 / 2001 Προγραμματισμός προσλήψεων τακτικού προσωπικού για το έτος 

2002.  

 

841 / 2001 Ομοίως εποχικού προσωπικού.  

 

842 / 2001 Ομοίως προσωπικού με συμβάσεις μίσθωσης έργου.                 
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O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                     

 

 

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                             
 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος    

 

Αγγελίδης Πέτρος  

 

 Αναστασιάδης Αντώνιος  

 

Αργυριάδης Νικόλαος  

 

Βαβαλέκας Ιωάννης  

 

Βέρρος Κων/νος  

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

 Γκότσης Ηλίας  

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

 Καϊδατζής Νικόλαος  

 

Κωνσταντινίδου Ελένη  

 

Μισυρλής Σπυρίδων  

 

 Μπάρκας Αθανάσιος  

 

Νέδος Νικόλαος  

 

 Νυκτοπάτης  Αντώνιος  

 

Σαουλίδης Στυλιανός  

 

Σίγκας Γεώργιος  

 

Στρατουδάκης Στυλιανός  

 

Συμεωνίδης Βασίλειος  

 

Συμεωνίδης Δημήτριος  

 

Σωτηριάδης Δημήτριος  

 

Τερζόπουλος Γεώργιος  

 

Τότσιος Ηλίας 


